

中国国家留学基金委—埃迪斯科文大学博士奖学金

The China Scholarship Council (CSC) and Edith Cowan University (ECU) are jointly offering scholarships to students from the People's Republic of China to undertake a Doctor of Philosophy (PhD) at ECU.

Successful candidates will receive a scholarship which includes:

- · All tuition and research fees.
- Living allowance supplement to bridge any gap between CSC entitlement and the level of the Higher Degree by Research Scholarship (AU\$28,420 per annum in 2019).
- Return airfares from China to Australia.
- Visa fees, Overseas Student Health Cover for the duration of the course.
- Opportunities for teaching assistant and research assistant positions.
- · A range of free research training workshops.
- Access to research and writing consultants at no charge.

中国国家留学基金管理委员会 (CSC) 与埃迪斯科文大学 (ECU) 现联合向有意赴ECU进行博士学位学习的中国学生提供奖 学金申请成功者将获得奖学金,包括:

- 全部学费及研究费用。
- 生活津贴,此津贴将补足CSC奖学金金额与澳大利亚研究生奖学金金额(2019年标准:28,420澳元每人每年)之间的差额。
- 中国赴澳大利亚的往返机票。
- · 签证费用, 以及学习期间的海外学生健康保险。
- 教学助理与研究助理的工作机会。
- 一系列的免费研究培训课程。
- 研究及写作顾问的免费辅导。







ELIGIBILITY CRITERIA

To apply for a joint scholarship you must:

Be a citizen of the People's Republic of China at the time of application.

Not be currently working or studying abroad.

Fulfil academic entry requirements set by ECU, including English Language proficiency.

Fulfil all requirements of the CSC.

Agree to return to China upon completion of your studies.

Be intending to pursue a PhD. Please refer to the CSC regarding prioritised research areas.

Please note you must have an invitation letter from ECU before applying for the CSC component of the scholarship. This will be issued by the Graduate Research School (grs_strategic@ecu.edu.au)

申请条件

申请此奖学金的学生必须:

- 在申请期间为中国公民。
- 现阶段不在国外工作或学习。
- •满足ECU规定的入学申请条件,包括英语水平(详见以下)。
- ·满足CSC规定的申请条件。
- 同意学业完成后返回中国。
- 有意攻读博士学位者,请注意CSC所指定 的优先研究领域

请注意,您必须获得ECU的邀请函后方可申请CSC提供的奖学金。此邀请函由ECU研究院

(grs_strategic@ecu.edu.au)发放。

ENGLISH LANGUAGE REQUIREMENTS FOR CSC-ECU SCHOLARSHIP

Academic International English Language Testing System (IELTS): Overall 6.5 or higher, no individual band less than 6.0

CSC-ECU 奖学金申请英语水平要求 雅思总分 6.5,各单项不低于 6.0